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door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 42 van het Reglement van 

Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

 

2012 – Nr. 65 

 

VRAGEN van GroenLinks van de heer M.T. Gijsbertsen en de heer K.S.N. van der 

Veen betreffende coördinatie duurzaamheid. 

(Binnengekomen: 10 december 2012). 

 

 

In de afgelopen maanden kwamen het Klimaatverbond en Boer & Croon tot dezelfde 

conclusie: er ontbreekt regie en transparantie in het gemeentelijke klimaatbeleid. Veel 

gemeenten in Nederland hebben net als Groningen hoge duurzaamheidsambities, 

maar de voortgang blijft vaak achter of gemeenten hebben zelf nauwelijks zicht op die 

voortgang. 

 

Een aantal conclusies en aanbevelingen volgen hieronder. 

1. Het aanstellen van een energiemanager voor de hele organisatie met budget en 

mogelijkheid voor controle versterkt de centrale sturing. 

2. Er is veel initiatief in de samenleving op het gebied van duurzaamheid, zowel bij 

ondernemers als bij organisaties en particulieren. De aansluiting van die 

initiatieven op gemeentelijk beleid ontbreekt echter soms door gebrek aan 

kennisuitwisseling. 

3. Ambities van provincies en gemeenten sluiten vaak niet op elkaar aan en hebben 

daardoor geen optimaal resultaat. Meer samenwerking met de provincie en 

gemeenten in de regio zou kunnen helpen. 

 

Deze week kwam hier een afstudeeronderzoek bij, waarin voor het eerst grote 

gemeenten zijn vergeleken op de formulering, verankering en daadwerkelijke 

uitvoering van hun klimaatbeleid. Met dit onderzoek won Renske den Exter onlangs 

de Rachel Carson Milieuscriptieprijs 2012, die wordt uitgereikt door de VVM, 

netwerk van milieuprofessionals. Ook in dit onderzoek wordt het belang van centrale 

sturing en coordinatie benadrukt, net als monitoring van resultaten. 

 

GroenLinks vraagt zich af of de huidige coordinatie van het duurzaamheidsbeleid 

vanuit RO/EZ voldoende tegemoet komt aan de vereiste van centrale sturing. 

Bovendien schreef uw college onlangs in een brief aan de raad dat 2015 pas de tijd is 

om 'echt de balans op te maken'. GroenLinks is bezorgd dat Groningen in dezelfde 

valkuil stapt als andere gemeenten. 

 

Naar aanleiding van het voorgaande heeft de GL-fractie de volgende vragen: 

Heeft het college kennisgenomen van de marktanalyse van Boer & Croon, het 

onderzoek van het Klimaatverbond en het genoemde afstudeeronderzoek van Den 

Exter? 

Herkent het college de gesignaleerde problemen op het gebied van regie en 

transparantie in onze gemeente? Zonee, waarom niet? 
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Herkent het college de gesignaleerde problemen op het gebied van monitoring van 

resultaten? Zonee, waarom niet? 

Herkent het college de gesignaleerde problemen op het gebied van aansluiting bij 

andere overheden, ondernemers, organisaties en particulieren? Zonee, waarom 

niet? 

Hoe denkt het college de hierboven aangekaarte problemen op te lossen c.q. te 

voorkomen? 

 


